
آرمان ملی: رئال مادرید از ساعت 30 :22 در ورزشگاه کینگ 
عبدا... اسپورتس سیتی واقع در شهر جده عربستان به مصاف 

بارسلونا خواهد رفت. 
   آمار 

رئال مادرید و بارسلونا دو تیمی هستند که بیش ترین تقابل ها 
را در سوپرجام اسپانیا داشته اند. این رقابت تا پنج سال پیش 
گوست و به صورت دو بازی رفت و برگشت برگزار می شد،  در ماه آ
بین قهرمان لیگ و قهرمان جام حذفی. این سنت در سال 
2018 به پایان رسید، زمانی که فدراسیون فوتبال اسپانیا دو بازی 
کش برگزار شد،  رفت و برگشت را با یک بازی تک  حذفی که در مرا
جایگزین کرد. این فرمت مدت زیادی دوام نیاورد و سال بعد 
دوباره تغییر کرد. سوپرجام به عربستان سعودی منتقل شد 
و از آن پس به شکل تورنمنتی چهارجانبه برگزار می شود. رئال 
مادرید و بارسلونا بزرگ ترین فاتحان در تاریخ سوپرجام اسپانیا 
هستند که چهل و یکمین دوره آن برگزار می شود. سفیدپوشان و 
آبی اناری ها دو سوم از عناوین را بین خود تقسیم کرده اند و برتری 
با کاتالونیایی هاست. بارسلونا 14 بار سوپرجام اسپانیا را برده و 
. تیم آنچلوتی در روز یکشنبه این فرصت را  رئال مادرید 13 بار
دارد که تعداد عناوین خود را با رقیب همیشگی اش برابر کند، در 
حالی که فلیک می تواند فاصله را نسبت به رئال افزایش دهد. این 
دهمین باری خواهد بود که یک ال کلاسیکو در فینال سوپرجام 
اسپانیا برگزار می شود. در تقابل های بین رئال و آبی اناری ها، 
سلطه به وضوح برای رئال مادرید است. رئال در هفت نوبت این 
جام را در تقابل مستقیم با رقیب همیشگی خود بالا برده است. 
آخرین بار، سال گذشته بود که کاتالان ها در ریاض با نتیجه 4- 1 
برابر رئال مادرید شکست خوردند. بارسلونا نیز آخرین بار دو 
فصل پیش این جام را برده است. همچنین، با فرمت جدید، 
این دو تیم در نیمه نهایی سال 2022 به مصاف هم رفتند که تیم 

آنچلوتی در وقت اضافه )2- 3( پیروز شد. 
   صحبت فلیک

سرمربی بارسلونا درباره وضعیت تیمش پیش از بازی با 
رئال مادرید در فینال سوپرجام اسپانیا صحبت کرد. هانسی 
گردانش در دیدار فینال سوپرجام اسپانیا در شهر  فلیک که شا
جده عربستان به مصاف رئال مادرید خواهند رفت، با حضور 
در کنفرانس خبری پیش از این دیدار گفت: قرار است مقابل 
یکی از بهترین تیم های جهان بازی کنیم، به همین خاطر باید 
صددرصد توان مان را به کار ببندیم، حتی بیشتر از چیزی که در 
بازی با اتلیتک بیلبائو - در نیمه نهایی سوپرجام اسپانیا - به 
معرض نمایش گذاشتیم. باید در این مسابقه اشتباهات مان را 
به حداقل برسانیم. وی افزود: دنی اولمو آماده است و می تواند 
بازی کند. گابی هم بازی فوق العاده ای مقابل بیلبائو انجام 
داد و کمک زیادی به تیم کرد، اما هنوز تصمیم نگرفته ام که از 
بین گابی و اولمو کدام یک بازی کنند. اینکه آیا در بازی یکشنبه 
از شزنی استفاده خواهم کرد یا پنیا، باید بگویم هرگز پیش از 
بازی ها در مورد ترکیب اصلی تیم صحبت نمی کنم. شزنی دو 
کی هم فصل شگفت انگیزی  بازی فوق االعاده انجام داد و اینیا
داشته است. اوضاع کاملاً مشخص است و برایم مهم نیست که 

کسی در این مورد صحبت کند. سرمربی آلمانی بارسلونا درباره 
مدافع اروگوئه  ای اش که شایعه شده یوونتوس در تلاش برای به 
خدمت گرفتنش است، اظهار داشت: می دانم شایعات زیادی 
وجود دارد، اما آرائوخو یک حرفه ای تمام عیار است. رونالد به 
تازگی از مصومیت برگشته و می خواهم او را در تیمم داشته باشم 
چون او یکی از بهترین بازیکنان در پست خودش است. فلیک 
ادامه داد: این اولین فینال من به عنوان سرمربی بارسلونا است، 
اما پیش از این در فینال های زیادی بوده ام. سبک بازی خود را 
تغییر نخواهیم داد و به همان فلسفه بازی که در برتری 4 بر صفر 
اخیرمان مقابل رئال مادرید داشتیم، متعهد و پایبند خواهیم 

بود. به بازیکنانم گفته ام که متحد، قوی و منسجم بمانند. 
   نظر لواندوفسکی

روبرت لواندوفسکی ابراز امیدواری کرد اولین جام فصل در 
اسپانیا نصیب آبی اناری ها شود. ملی پوش لهستانی پیش از 
دیدار فینال سوپرکاپ اسپانیا گفت: خیلی زود است بگوییم 
می توانیم همه جام ها را در این فصل کسب کنیم. ما پتانسیل 
شگفت انگیزی داریم اما پتانسیل یک چیز است، ذهنیت چیز 
گر می خواهید قهرمان لیگ شوید، باید در بازی های  . ا دیگر
کوچک هم پیروز شوید؛ کاری که در نیم فصل اول انجام ندادیم. 
امیدوارم امسال در همه بازی ها برنده شویم. او افزود: در شروع 
فصل خیلی خوب بودیم. بعد از این همه بازی که پیروز شدیم 
متاسفانه در چند بازی نتوانستیم کیفیت همیشگی را داشته 

باشیم. 
   صحبت کارلتو 

سرمربی رئال مادرید در آستانه بازی با بارسلونا در فینال 
کرد بازی سختی در انتظار تیمش  کید  سوپرجام اسپانیا تأ
است، اما آنها آماده هستند. کارلو آنچلوتی با حضور در کنفرانس 
گردانش مقابل بارسلونا در دیدار فینال  خبری پیش از دیدار شا
سوپرجام اسپانیا، گفت: تمامی بازیکنان را در اختیار داریم )به 
غیر از کارواخال و میلیتائو که از ناحیه رابطه صلیبی مصدوم 

کتبر )بارسا در آن بازی 4 بر صفر رئال  هستند(. باید به بازی ماه ا
مادرید را در برنابئو شکست داد( فکر کنیم چون آنها ما را شکست 
دادند. آن بازی را به خوبی ارزیابی کردیم که چه اتفاقاتی افتاد. 
ال کلاسیکو همیشه ال کلاسیکو است و وقتی بحث فینال در 
میان است، فشار دو چندان می شود. ال کلاسیکو همیشه خاص 
است. وی افزود: در ال کلاسیکوها، کیفیت بر تعادل تیمی غلبه 
می کند و این یکی از دلایلی است که ال  کلاسیکوهای گذشته کمی 
دیوانه کننده تر بوده است. دفاع جنبه مهمی در بازی یکشنبه 
گر شما خوب دفاع کنید شانس بیشتری برای  به شمار می رود، ا
رسیدن به پیروزی خواهید داشت. آفسایدگیری هم خیلی مهم 
است که ما این مورد را ارزیابی و روی آن کار کرده ایم. سرمربی 
گر یکشنبه هم ببازیم، فصل  ایتالیایی رئال مادرید تصریح کرد: ا
برای ما ادامه خواهد داشت. این یک فینال است و ما به کسب 
جامی دیگر نزدیک هستیم و مثبت هم فکر می کنیم، اما به این 
گاه هستیم که در فوتبال هر اتفاقی ممکن است  موضوع نیز آ
گر رقیب شما تیمی قدرتمندی همچون  رخ دهد، به خصوص ا
بارسلونا باشد. بارسلونا رقیبی تاریخی بوده و بازی مقابل آنها 
دشوار و رقابتی است و این موضوع برای آنها هم صدق می کند. 
کارلتو ادامه داد: نمی توان نتیجه این بازی را پیش بینی کرد، اما 
سعی می کنیم بهترین بازی مان را مقابل آنها به نمایش بگذاریم. 
خودمان را برای انتقادات پس از این دیدار آماده کرده ایم چون 

نتیجه قابل  پیش بینی نیست. 
   نظر رودریگو

رودریگو یکی از مهره های کلیدی و آماده رئال مادرید به 
شمار می آید که به احتمال خیلی زیاد در ترکیب اصلی تیم برابر 
بارسلونا به میدان رود. این بازیکن برزیلی گفت: من عاشق بازی 
کردن با پیراهن رئال مادرید هستم. مدتها است که رویارویی با 
بارسلونا و هیچ تیم دیگری من را نگران نمی کند و تنها می خواهم 
با پیراهن رئال به میدان روم. بازی با بارسلونا سخت است اما ما 

جام می خواهیم. 
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امشب در عربستان برگزار می شود: 

سوپرجام اسپانیا با طعم ال کلاسیکو 

میزبانی المپیک  
از لس آنجلس گرفته می شود؟

به گزارش اسپورت پولیتیک، طبق گزارش 
اداره جنگلداری و حفاظت از آتش کالیفرنیا، 
هفت مورد از بیست آتش سوزی بزرگ کالیفرنیا 
در ماه جولای رخ داده است یعنی زمانی که قرار 
است بازیهای المپیک شود. در این بین چارلی 
کرک، مفسر محافظه کار عنوان کرد لس آنجلس 
نباید میزبان بازی های المپیک 2028 باشد. او 
گر این شهر منابع لازم  در صحبت هایی گفت: ا
برای خاموش کردن آتش سوزی ها را ندارد، نباید 
میزبان رویدادی با چنین اهمیتی باشد. او در 
بخش بعدی صحبتهایش پیشنهاد کرد که بازی 
های المپیک در میامی یا دالاس برگزار شود. 
مقامات کالیفرنیا در روزهای اخیر پس از تمام 
شدن آب بسیاری از شیرهای آتش نشانی در 
سراسر لس آنجلس مورد انتقاد قرار گرفتند. باید 
دید شهردار لس آنجلس چه موضعی نسبت به 
آمادگی این شهر برای میزبانی بازیهای المپیک 

2028 اتخاذ خواهد کرد.

ویژه

نوشی صوفیانی به رغم شایعات 
مختلف، در روزهای گذشته 
در تمرینات ذوب آهن حضور 
داشته و کارش را جلو می برد. او 
همراه با سایر اعضای تیمش به 
جزیره کیش سفر کرده و کارش را 
برای شروع نیم فصل دوم ادامه 

می دهد. 

ح دو  مسئولان استقلال طر
ستاره آسیایی استقلال که 
روی لوگوی این تیم و پیراهن 
کمپ  هم وجود دارد را به 
با نصب  و  بردند  حجازی 
صندلی های سفید با نقش 
ستاره در بین صندلی های آبی 
رنگ این طرح را اجرا کرده اند. 

مسعود شجاعی این روزها در 
سکوت کامل خبری تمرینات 
مس را زیر نظر گرفته و سعی 
دارد آنطور که دوست دارد 
بازیکنان خود را آماده نیم فصل 
دوم کند. او امیدوار است این 
تیم در جدول صعود خوبی را 

تجربه کند. 

ت
شــ

س نو
عک

        سکوت   گلر ستاره

گفتوگو

مرتضی فنونی زاده پیشکسوت و کارشناس 
و  پرسپولیس  تیم  وضعیت  مورد  در  فوتبال 

نیمکت مربیگری این تیم صحبت کرد. 
   نظر شما  در خصوص مصاحبه درویش و 

گل محمدی علیه یکدیگر چیست؟
تکذیب  و  درویش  ادعای  سقم  و  صحت 
گل محمدی را بهتر است به حال خود رها کنیم. 
لزومی ندارد به موضوعی پرداخته شود که برای 
گر درویش با  هر دو تیم ایجاد حاشیه می کند. ا
ح  کره کرده بود که نباید مطر گل محمدی مذا
می شد تا زمانی که به توافق می رسیدند، وقتی 
کره ای نشده پیش کشیدن بحث تمایل  مذا
سرمربی فولاد لزومی نداشت.  از طرفی نمی دانم 
چه اختلافی بین سرمربی فولاد و مدیرعامل 
باشگاهش وجود دارد که سرمربی با تأخیر سه 
چهار روزه به اردوی تیمش در دبی رفته است. 
با احترام به مردم خونگرم خوزستان و تمامی 
هواداران فولاد خوزستان، این تیم فصل قبل 
در خطر سقوط قرار داشت و این فصل در پایان 
دور رفت مسابقات چهارم است ولی آنها هیچ 
وقت به رتبه نیم فصل هیچ تیمی اتکا نکنند، 
چون جایگاه تیم در پایان فصل اهمیت دارد 
و باید ببینیم تا انتهای فصل فولاد می تواند با 
گل محمدی این رتبه را حفظ کند؟ گل محمدی 
گر می خواست بماند برای چه از پرسپولیس  ا
رفت؟ او بهتر است حواسش به تیم خودش باشد 

که برای پرسپولیس شایعه درست نکنند.
   در مورد وضعیت کریم باقری نظر شما 

جیست؟
کریم باقری بهتر است تا آخر فصل سرمربی 
بماند، چون شناخت کافی از تیم دارد. بهترین 
سرمربی خارجی بیاید که قطعاً نمی آید، باز هم 
چند هفته زمان نیاز دارد تا تیم را کاملاً بشناسد. 
در همین چند هفته امتیاز از دست برود جبران 
آن سخت می شود، چون در نیم فصل دوم 
فرصت برای جبران امتیاز کمتر است. باقری 
توانایی آن را دارد که با پرسپولیس نتیجه بگیرد. 
چون بازی با سپاهان در سوپرجام خیلی اهمیت 
دارد، بعد از آن هم بازی های ماه بهمن است. 
کتور و فولاد و گل گهر همه مدعی هستند.  ترا
که سخت تر از  در آسیا هم با الهلال و النصر 
بازی های داخلی خواهند بود. 8 اسفند هم 

دربی با استقلال که یک بازی حیثیتی است.  
برخی  توهین  خصوص   در  شما  نظر   
هواداران به پیشکسوتان پرسپولیس مقابل 

ساختمان باشگاه چیست؟
 این اشخاص هوادار پرسپولیس نیستند، آنها 
خط گرفته اند تا شعار بدهند و هوادارنما بودند. 
هوادار واقعی پرسپولیس که به علی پروین توهین 
نمی کند. من، سلطانی، یوسفی یا عربشاهی که 
در باشگاه کاره ای نیستیم. البته تعداد آنهایی 
که توهین کرده اند کم است. الان که پرسپولیس 
سوم است و فقط 3 امتیاز با صدر جدول فاصله 
دارد، پیشکسوتان هم حامی کریم باقری هستند 
پس توهین آنها به علی پروین خطی است. پس 
شعار پیشکسوت بی غیرت نمی خواهیم به 
هواداران خطی برمی گردد که می خواهند از هر 

راهی شده به پرسپولیس ضربه بزنند.  

فنونی زاده: 
حواس گل محمدی 

به فولاد باشد نه 
پرسپولیس

: عابدینی ادبش را نشان داد  دبیر
ایسنا: علیرضا دبیر درباره صحبت های امیر 
عابدینی مبنی بر اینکه دبیر بهتر است دنبال 
یک خم گرفتن برود و در انتخابات فدراسیون 
فوتبال شرکت نکند، گفت: او ادب خود را نشان 
داده است و به این موضوع خیلی ورود نمی کنم. 
بحث حضور من در انتخابات شایعه نبود. 2 ماه 
است خیلی از دوستان در حوزه های مختلف 
ورزشی، سیاسی و فوتبالی به من لطف داشتند. 
در روزهای آخر برای ثبت نام خیلی تحت فشار 
بودم. رییس فدراسیون کشتی افزود: خدا را شکر 
فوتبال مملکت آنقدر خوب کار می کند و دارید 
می بینید. امیدوارم موفق باشند. من اینجا کار 
دارم. فوتبال بالاتر از کشتی نیست که من بخواهم 
آنجا بروم اما مدیران ما عادت کرده اند هنوز 
نیامده می خواهند بپرند جای بالاتر بروند. باید 

کاری که به ما می سپارند را خوب انجام دهیم. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

گواردیولا هم بیاید، تضمینی برای موفقیت پرسپولیس نیست!
پرسپولیس  فوتبال  تیم  پیشین  بازیکن 
اعتقاد دارد که در این شرایط آوردن مربی 
خارجی اشتباه بوده و بهترین فرد برای هدایت 
سرخپوشان، کریم باقری است. رحیم یوسفی 
گفت وگو با تسنیم در خصوص انتخاب  در 
سرمربی جدید پرسپولیس اظهار داشت: 
کره مدیران  این روزها همه جا صحبت از مذا
باشگاه با فلان سرمربی خارجی است که هیچ 
نتیجه خاصی هم در پی نداشته است. در 
این شرایط و با توجه به اینکه کمتر از یک 

هفته دیگر با سپاهان در فینال سوپرجام 
بازی داریم و بلافاصله بعد از آن نیم فصل دوم 
شروع می شود، اشتباه است که مربی خارجی 
گر گواردیولا را هم بیاوریم، هیچ  بیاوریم. الان ا
تضمینی وجود ندارد که در پرسپولیس موفق 
شود، بنابراین باید با کادرفنی فعلی کار را ادامه 
کنش به این موضوع که کریم  دهیم. وی در وا
باقری به هیچ وجه راضی به ادامه کار به عنوان 
سرمربی نیست، عنوان کرد: درویش و اعضای 
هیات مدیره باید به هر نحوی که شده رضایت 

باقری را جلب کنند تا سرمربی بماند. در حال 
حاضر هیچ کس بهتر از باقری نیست، شناختی 
که او از تیم و شرایط بازیکنان دارد، یک امتیاز 
مثبت است. بازیکن پیشین پرسپولیس در 
خصوص اینکه شایعاتی هم مبنی بر بازگشت 
ح شده بود،  دوباره یحیی گل محمدی مطر
کرد: آقا یحیی با فولاد قرارداد  خاطرنشان 
داشته دارد و خیلی قشنگ نیست که او را 
برگردانیم و نباید به دنبال او باشیم. بزرگ ترین 
مسأله پرسپولیس در این روزها، از دست 

رفتن زمان است. همان طور که گفتم بهترین 
کار حفظ باقری و کادرفنی فعلی است وی 
درباره دیدار روز جمعه با سپاهان در فینال 
گفت: پرسپولیس در چند سال  سوپرجام 
گذشته جام های زیادی کسب و به این موضوع 
عادت کرده است. بازی با سپاهان یک فرصت 
ویژه است، هم با شکست این تیم انتقام باخت 
در اصفهان را می توانیم بگیریم و هم اینکه 
یک جام دیگر به کلکسیون افتخارات باشگاه 

اضافه می شود. 

پرسپولیس،  پیشکسوت  ابراهیمی  ناصر 
گفت: جدال پرسپولیس و سپاهان در سوپرجام، 
سخت و تماشایی خواهد بود، اما با حضور کریم 

باقری شانس بیشتری برای قهرمانی داریم. 
   دیدار سخت 

ناصر ابراهیمی در گفت وگو با ایرنا به دیدار 
و سپاهان در سوپرجام  پرسپولیس  سخت 
فوتبال کشور اشاره کرد و اظهار داشت: این 
دیدار بدون شک برای هر دو تیم سخت است 
گرفت. متاسفانه  کم  و نباید حریف را دست 
شرایط پرسپولیس هنوز پایدار نیست و وضعیت 
نیمکت این تیم در هاله ای از ابهام قرار داد، اما 
در آن سوی میدان سپاهان شرایط بهتری دارد 

و نگرانی از بابت نیمکت و سرمربی خود ندارد. 
   مربی خارجی 

گر قرار  پیشکسوت فوتبال ایران یادآور شد: ا
است یک مربی خارجی هدایت پرسپولیس را 
بر عهده بگیرد، شانس این تیم برای قهرمانی 
که در مدت زمانی  بسیار کم رنگ خواهد شد چرا
باقی مانده هیچ گزینه ای نمی تواند به این تیم 

کمک کند و تنها راه چاره حضور کریم باقری 
روی نیمکت به عنوان سرمربی است. وی ادامه 
گر قرار بود هدایت پرسپولیس را یک مربی  داد: ا
خارجی بر عهده بگیرد باید این کار را چند وقت 
قبل انجام می دادند تا او بتواند با شناخت از فضا 
و شرایط فوتبال ایران، به تیم کمک کند. در این 
برهه کوتاه هیچ گزینه ای نمی تواند کمک حال 
پرسپولیس باشد و این تنها از دست کریم باقری 

به عنوان بهترین گزینه داخلی برمی آید. 
   عملکرد مدیران 

گلایه مندی  سرمربی اسبق پرسپولیس با 
این  گفت: نمی دانم  از مدیران پرسپولیس 
تصمیم ها را چه کسی و با چه شرایطی می گیرد. 
مگر می شود تیم بزرگی مانند پرسپولیس را در 
این شرایط رها کرد؟ هر روز اسم یک فرد یا گزینه 
مطرح می شود آن هم در شرایطی که پرسپولیس 
نیاز به برد و پیروزی دارد و باید با قدرت به کار 

خود ادامه دهد. 
   سوپرجام 

کید کرد: سوپرجام بازی آسانی  ابراهیمی تا

نیست، هر دو تیم برای کسب عنوان قهرمانی 
در این بازی وارد میدان می شوند و می خواهند 
ک را ترک کنند. هر تیمی که بتواند از  با جام ارا
شرایط بهتر استفاده کند بدون شک با جام به 
خانه باز خواهد گشت. تنها مزیت سپاهان به 
پرسپولیس این است که از بابت سرمربی خود 
مشکلی ندارد و باید این موضوع در پرسپولیس 

نیز مدیریت شود. 
   مهاجمان 

کنش به اینکه عملکرد مهاجمان  وی در وا
گفت:  ارزیابی می کند،  را چطور  پرسپولیس 
بازیکنان خوبی داریم که می توانند کمک حال 
تیم باشند اما نکته مهم این است که چه کسی 
گفته حتما باید مهاجمان گلزنی کنند و بقیه 
مسئولیتی ندارند؟  آمار و ارقام فوتبال روز دنیا را 
بررسی کنید و ببینید نقش هافبک ها در گلزنی 
چقدر است. هافبک های ما کجا هستند که 
باید همه فشار روی مهاجمان باشد هرچند 
پرسپولیس در خط حمله نشان داده شرایط 

خوبی دارد و مشکلی از این بابت ندارد. 

   پیشرفت فوتبال؟
سرمربی اسبق تیم ملی فوتبال خاطر نشان 
کرد: این تنها مشکل پرسپولیس یا سپاهان 
نیست، فوتبال ما سال هاست در مسیر پَسرفت 
حرکت می کند، اما خیلی ها آن را برای مردم به 
شکل دیگری ترسیم می کنند. نتایج تیم ملی 
فوتبال ما در جام های جهانی و آسیا را ببینید 
خود گواه این ادعاست که فوتبال ما حال و 
روز خوبی ندارد و باید واقعیت ها را به مردم 
گفت. وقتی باشگاه ها به دنبال بازیکن سازی، 
استعدادیابی و فعالیت به معنای واقعی در 
کادمی ها نیستند و خروجی خوبی ندارند،  آ
تکلیف تیم ملی هم مشخص است و به همین 
دلیل است که در عرصه ملی نیز نتایج خوبی 
نمی گیریم. گفتنی است دیدار سوپرجام فوتبال 
کشور در سال 1403 مابین تیم های پرسپولیس 
)قهرمان لیگ فصل 1403- 1402( و فولاد مبارکه 
سپاهان )قهرمان جام حذفی فصل 1403- 1402( 
روز جمعه 28 دی ساعت 1۵ در ورزشگاه امام 

ک برگزار خواهد شد.  خمینی )ره( شهر ارا

تاجرنیا: جایگاه استقلال دهم جدول نیست
نماینده تام الاختیار شرکت هلدینگ خلیج فارس در امور 
باشگاه استقلال گفت جایگاه آبی پوشان در رده دهم جدول 
نیست. علی تاجرنیا درباره آخرین وضعیت باشگاه استقلال 
اظهار کرد: نقل وانتقالات بحث های فنی است و من نماینده 
هلدینگ هستم و روی امور باشگاه نظارت می کنم. درباره 
مسائل فنی تیم فنی باید تصمیم بگیرد. جایگاه تیم بزرگ 
استقلال دهم جدول نیست و بنای ما این است که بتوانیم 
کثر خواسته های کادر فنی را انجام بدهیم. قرار است  حدا
خیلی مصاحبه نکنم و کارهایی انجام بشود و بعد گزارش آن 
را اعلام کنیم. از هیات مدیره خواستیم فرصت بدهند کارها 
پیش برود. او درباره وضعیت دو بازیکن بوسنیایی استقلال 
هم گفت: تصمیمات گذشته توسط افرادی بود که آنها هم 
دلسوز بوده اند اما حتما این تصمیمات دارای اشکالاتی بوده 
که الان در این وضعیت قرار داریم. وضعیت این دو بازیکن را 
هنوز بررسی نکردم و گزارشی که درباره پرونده های حقوقی 
گرفتم، درباره این پرونده چیزی به من اعلام نشده است. 
باشگاه استقلال باید به تعهدات قبلی عمل کند. مطمئن  
باشید در این دوره یکی از پاسخگوترین و شفاف ترین دوران 
را خواهید دید. با این حال الان بازگوکردن ایرادات قبلی جز 

ایجاد تنش کاری نمی کند. 

 سقوط دو پله ای فوتبال ساحلی ایران 
در تازه ترین رده بندی

تیم ملی فوتبال ساحلی ایران در تازه ترین رنکینگ اعلام 
شده  از سوی سازمان جهانی فوتبال ساحلی در رتبه  ششم 
قرار گرفت. در تازه ترین رده بندی اعلام شده توسط سازمان 
جهانی فوتبال ساحلی، تیم ملی فوتبال ساحلی ایران با دو 
پله سقوط در رتبه  ششم دنیاست. این رده بندی به روز شده 
ماه ژانویه سال میلادی 202۵ است. تیم ملی فوتبال ساحلی 
ایران در آسیا جایگاه نخست را به خود اختصاص داده است. 
این اتفاق به دلیل عدم برگزاری مسابقات بین قاره ای در سال 
جاری و اینکه مسابقات قهرمانی آسیا دیرتر از سایر قاره ها 
برگزار می شود به وجود آمده است. در صورتی که تیم ملی 
فوتبال ساحلی ایران در مسابقات آسیایی قهرمان شود 
۵28 امتیاز به خود اختصاص می دهد و به جایگاه قبلی در 

رده بندی یعنی چهارم صعود خواهد کرد. 

روشنک: ظرفیت ورزشگاه در دیدار سوپرجام 
برای هواداران مساوی خواهد بود

ورزشگاه  ظرفیت  گفت:   ، برتر لیگ  مسابقات  مسئول 
ک برای هواداران تیم های سپاهان  امام خمینی )ره( ارا
و پرسپولیس در دیدار سوپر جام مساوی خواهد بود. 
دیدار  میزبان  قرعه کشی  مراسم  در  روشنک  امیرحسین 
سوپرجام باشگاه های ایران، اظهار داشت: مراسم قرعه کشی 
صرفا مطابق آئین نامه برگزاری مسابقات و جهت تعیین 
تشریفات، رختکن ها و استقرار هواداران و مسائل مربوطه 
برگزار شد و امتیاز ویژه ای برای دو تیم در نظر گرفته نخواهد 
شد، اما طبق عرف باید این مراسم انجام می شد. وی تصریح 
کرد: ورزشگاه به 2 بخش تقسیم خواهد شد و ظرفیت ۵0 
به ۵0 است که بعد از برگزاری جلسه شورای تامین استان 
مرکزی، تعداد هواداران مشخص خواهد شد. امروز جلسات 
مرتبط با این دیدار برگزار می شود و تمهیدات لازم را در آنجا 
ک،  خواهیم داشت. البته با توجه به برگزاری شهرآورد در ارا
تجربه خوبی در این ورزشگاه داریم و این ورزشگاه از لحاظ 
دسترسی و خیابان های اطراف مشکل خاصی ندارد و جای 
نگرانی نیست. بحث ورود بانوان نیز در این نشست ها بررسی 
و اطلاع رسانی خواهد شد. روشنک گفت: ظرفیت حدود 12 
هزار هوادار است، اما بعد از نشست شورای تامین استان و با 
توجه به حساسیت بازی، تعداد هوادارانی که می توانند وارد 

استادیوم شوند، مشخص می شود. 

بنزما: به وینیسیوس گفتم بهترینی!
که پیش از برتری 3 بر صفر پنجشنبه شب  کریم بنزما 
رئال مادرید مقابل مایورکا در دیدار نیمه نهایی سوپرجام 
اسپانیا که در شهر جده عربستان برگزار شد، با حضور در 
کرد،  اردوی این تیم با هم تیمی های سابق خود دیدار 
در گفت وگو با روزنامه اسپانیایی »مارکا« درباره اینکه چه 
چیزی به ستاره برزیلی کهکشانی ها در آن دیدار گفت: به 
وینیسیوس گفتم که به حواشی توجهی نکند. به او گفتم 
که بهترین است و روزی جایزه توپ طلا را خواهد برد. این 
مهاجم عربستانی که تابستان 2023 به حضور 13 ساله  اش 
در رئال مادرید پایان داد و راهی الاتحاد عربستان شد، درباره 
اینکه آیا دلش برای رئال مادرید تنگ نشده است، اظهار 
داشت: همیشه دلم برای رئال مادرید تنگ می شود. رئال 
باشگاه من است. من نیمی از زندگی ام را در آنجا سپری کردم 
و در رئال مادرید احساس در خانه بودن داشتم. همیشه 
بازی های رئال مادرید را تماشا می کنم. وی صحبت های 
خود را اینطور ادامه داد: می خواهم پیامی به مردم مادرید 
تیمی  این  رئال مادرید هستم.  با  بدهم چون همیشه 
است برای کسب عناوین قهرمانی بازی می کند. مطمئناً 
این فصل دوباره ثابت خواهد شد که رئال مادرید بهترین 
باشگاه جهان است. هالا مادرید! آنها می توانند دوباره 
عناوین قهرمانی مهمی را به دست بیاورند. دومین گلزن 
برتر تاریخ باشگاه رئال مادرید در مواجهه با این پرسش که 
»آیا احتمال بازگشت تان به رئال وجود دارد؟«، خاطرنشان 
کرد: بله، البته! چرا که نه! در حال حاضر من در جده هستم 
و وضعیتم خیلی خوب است. زمان آن فرا خواهد رسید که 
ببینم زندگی چگونه است و مطمئن هستم که در آینده به 
رئال مادرید نزدیک خواهم بود. بنزمای 37 ساله درباره رئیس 
باشگاه رئال مادرید هم گفت: وقتی پیش از دیدار نیمه نهایی 
سوپرجام اسپانیا به دیدار بازیکنان رئال مادرید رفتم، 
فلورنتینو پرس آنجا نبود. من البته در »واتس اَپ« به او پیام 
دادم و گفتم که باید همدیگر را می دیدم. به هر حال پرس 
را پیش از دیدار فینال سوپرجام خواهم دید و با او صحبت 
می کنم. مهاجم پیشین رئال مادرید که تا پایان ماه ژوئن 2026 
تحت قرارداد باشگاه الاتحاد عربستان است، درباره شایعات 
مطرح شده مبنی بر احتمال بازنشستگی اش در پایان فصل 
ح  ، هر کسی که این شایعه را مطر جاری، اظهار داشت: خیر

کرده، مزخرف گفته است. من حس خوبی دارم. 

ابراهیمی: جدال پرسپولیس و سپاهان در سوپرجام، سخت و تماشایی خواهد بود 


